

Ecobank

1 BP 4107 ABIDJAN 01
Tél. : 20 31 92 00
Fax : 21 31 93 04

Pour envoyer de l'argent
To send money

WESTERN UNION

Pour les détenteurs d'une carte Western Union™, indiquez votre numéro de carte.
For Western Union Card™, holders, please fill in your card number.

Numéro de carte

Card No.

Destination (ville, pays)

Destination (city, country)

Montant (en lettres)

Amount (in words)

Bénéficiaire (Receiver)

Prénom(s)

First name(s)

Nom(s) de Famille

Last name(s)

Adresse

Address

Rue (Street)

Ville (City)

Province/Pays (Province/Country)

Code Postal (Postal Code)

Expéditeur (Sender)

Prénom(s)

First name(s)

Nom(s) de Famille

Last name(s)

Adresse

Address

Rue (Street)

Ville (City)

Province/Pays (Province/Country)

Code Postal (Postal Code)

Téléphone

Telephone no. (

Services facultatifs disponibles moyennant des frais supplémentaires. Indiquez les services désirés :

Optional services available at additional cost. Check services desired :

☐ Je voudrais un chèque remis à l'adresse suivante :
I want a check delivered to the following address :

Rue (Street)

Ville (City)

Province/Pays (Province/Country)

Code Postal (Postal Code)

☐ Je voudrais que Western Union téléphone au bénéficiaire.
I want Western Union to telephone the Receiver. (

☐ Message :

Message to be sent :

Quand l'envoi se fait pour moins de \$1000, et que le bénéficiaire ne dispose pas d'une pièce d'identité valide, complétez la Question Test et sa réponse correspondante. (Le montant maximum pouvant être payé sans pièce d'identité est de \$1000.)
When sending less than \$1000 and the receiver does not have valid identification, complete the Test question and answer.
(The maximum amount that can be picked up without I.D. is \$1000.)

Le bénéficiaire aura-t-il une pièce d'identité valide ? ☐ Oui ☐ Non Si non, veuillez fournir une question test.
Will the Receiver have valid identification ? Yes No If no, provide a Test Question

(Limite de 4 mots) Question
(Limit 4 word) Question

X 10.000 =

X 5.000 =

X 2.000 =

X 1.000 =

X 500 =

X 250 =

X 200 =

X 100 =

X 50 =

X 25 =

X 10 =

X 5 =

X 1 =

A moins d'avoir demandé au moment de l'envoi, à ce que le taux de change soit fixé, le taux appliqué au paiement sera déterminé au moment même du paiement de la transaction. Par conséquent, le montant inscrit sur le formulaire ne sera indiqué qu'à titre consultatif.
If the exchange rate for your transaction was determined at the time you sent the money, the currency to be paid out and the exchange rate are listed on your receipt. Otherwise, the exchange rate will be set when the receiver receives the funds.

CERTAINES DES CONDITIONS AYANT TRAIT AU SERVICE DE TRANSFERTS D'ARGENT SE TROUVENT AU DOS DE CE FORMULAIRE. EN SIGNANT CE FORMULAIRE, VOUS ADHÉREZ À CES CONDITIONS. OUTRE LES FRAIS DE TRANSFERT, WESTERN UNION ET SES AGENTS GÉNÈRENT ÉGALEMENT DES REVENUS À PARTIR DES CHANGES DE DEVISES. *VEUILLEZ LIRE LES INFORMATIONS IMPORTANTES EN CE QUI CONCERNE LE TAUX DE CHANGE DES DEVISES AU DOS DE CE FORMULAIRE. PROTÉGEZ-VOUS DE LA FRAUDE. SOYEZ PRUDENT LORSQU'UN ÉTRANGER VOUS DEMANDE D'ENVOYER DE L'ARGENT.

CERTAIN TERMS AND CONDITIONS GOVERNING THE MONEY TRANSFER SERVICE YOU HAVE SELECTED ARE SET FORTH ON THE BACK OF THIS FORM. BY SIGNING THIS FORM, YOU ARE AGREEING TO THOSE TERMS AND CONDITIONS. IN ADDITION TO THE TRANSFER FEE, WESTERN UNION AND ITS AGENTS ALSO MAKE MONEY FROM THE EXCHANGE OF CURRENCIES. *PLEASE SEE IMPORTANT INFORMATION REGARDING CURRENCY EXCHANGE SET FORTH ON THE BACK OF THIS FORM. PROTECT YOURSELF FROM CONSUMER FRAUD. BE CAREFUL WHEN A STRANGER ASKS YOU TO SEND MONEY.

Signature du Client
Customer's signature

Date

Date

WU/Country/2/FRE/Agent number/ 10/27/2003 (or/and date of change)
Copyright © 2003 Western Union Holdings, Inc. All Rights Reserved.

www.westernunion.com

Signature (précédée de la mention ci-dessus)

TOTAL =

COPIE DE L'AGENT
AGENT'S COPY

537 345 0820